

参展商资料

公司名称:	
联络人:	手提电话:
地址:	
邮编:	国家:
电邮:	

参展配给

- 标准展位: 一张桌子(6英尺 x 2英尺)、2把椅子、2个陈列柜、2盏台灯和1个桌牌
 角落展位: 两张桌子(6英尺 x 2英尺)、4把椅子、4个陈列柜、4盏台灯和2个桌牌
(活动结束后须返还给主办方)

参展人员姓名

(1)	(2)	(3)
(4)	(5)	(6)

*每张桌子只能有2名参展商。额外的参展商将被收取每人30马币的额外费用。每张桌子最多只能有3名参展商。

参展费用

___ 张桌子	@ RM1,000/标准展位 @ RM2,200/角落展位(数量有限) (请与负责人确认是否还有位)	总共: RM _____
___ 名额外参展商	@ RM 30/人	总共: RM _____

参展付款条款

(1) 付款时间表 - 签署合同时必须支付总金额。如果参展商未能按要求付款, 合同申请将被终止。

(2) 付款方式 - 所有的付款都要通过银行汇票或电汇以马来西亚令吉(RM)支付。所产生的任何银行费用由参展商支付。国际电汇需支付50令吉的额外费用。

马来西亚户口(马币/其他货币)

银行: Hong Leong Bank Berhad
账号: 312 0000 6566
名称: Trigometric Sdn Bhd
银行国际代码: HLBBMYKL
银行地址: Lot 2 & 2A, Jalan Cheras Maju,
Pusat Perniagaan Cheras Maju,
43200, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

美金汇款(美元)

银行: Hong Leong Bank Berhad
账号: 312 0200 0302
名称: Trigometric Sdn Bhd
银行国际代码: HLBBMYKL
银行地址: Lot 2 & 2A, Jalan Cheras Maju,
Pusat Perniagaan Cheras Maju,
43200, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

(3) 取消 - 已支付的款项不可退还或转让, 取消后将被没收。

申请人的授权签名和公司盖章

申请日期

主办方:

 TRIGOMETRIC

联系人: Yvonne On

电话: 012 533 8038

电邮: events@trigo.co

网站: www.klinfo.com

EXHIBITION TERMS & CONDITIONS 展览条款与条件

- 1) **The Organiser** – The Exhibition is organized by **Trigometric Sdn Bhd**
 - 2) The Organizer will not be responsible or be involved in any commercial and legal disputes that arise between sellers and buyers.
 - 3) The Organizer strictly forbids the selling of counterfeit materials in the show. In the event of such confirmed cases, it will be an automatic ban for the exhibitor and will be barred from our future shows permanently.
 - 4) The space is licensed strictly to the exhibitor and is personal to the exhibitor. It shall not be assigned, transferred, sub-licensed, sub-let, apportioned or otherwise howsoever to or shared with a third party or have representatives, products or material from companies/ businesses other than its own in the exhibition without first obtaining prior written consent of the organiser. In breach of the foregoing, the organiser shall be entitled to demand that exhibitor and third party immediately remove and dismantle all items and withdraw from the exhibition and all fees shall be forfeited to the organiser absolutely.
 - 5) The organiser will not be hold responsible or liable to any exhibitor for damage or loss resulting from fire, theft, loss of possessions, natural disasters or any other cause whatsoever including accident or injury to exhibitors, their employees, public and others. The exhibitor agrees to pay promptly for any and all damage to the exhibition building or its equipment.
 - 6) By signing this contract, you agree to all the terms & conditions thereby provided to you and understood completely what it states.
- 1) 主办方 - 本展览由 **Trigometric Sdn Bhd** 主办。
 - 2) 主办方不负责也不参与卖家和买家之间出现的任何商业和法律纠纷。
 - 3) 主办方严禁在展会上销售假冒伪劣产品。如果确认有这种情况，将自动禁止该参展商参展，并将永久禁止其参加我们今后的展会。
 - 4) 场地是严格授权给参展商的，是参展商个人的。未经主办方事先书面同意，不得向第三方转让、转移、分配、分租、分摊或以其他方式与第三方共享，也不得在展览中出现非自己公司/企业的代表、产品或材料。如果违反上述规定，主办方有权要求参展商和第三方立即移走和拆除所有物品并退出展览，所有费用将被完全没收。
 - 5) 对于因火灾、盗窃、财产损失、自然灾害或任何其他原因造成的损害或损失，包括参展商、其雇员、公众和其他人的意外或伤害，主办方不承担任何责任或义务。参展商同意及时支付对展览建筑或其设备的任何和所有损失。
 - 6) 通过签署本合同，您同意由此提供给您的所有条款和条件，并完全理解它的内容。

Authorized Signature of Applicant & Company Stamp
申请人的授权签名和公司盖章

Date of Application
申请日期